

English Version

Policy Name:	<b>Student Hunger Alleviation Policy</b>
--------------	--

▪ **Policy Information:**

Code:	PS 08 SDG02 2
Issue date:	
Revision, Date:	
Evaluation Frequency:	Yearly
Level of Confidentiality:	Public
Pages:	2
Policy Approved Date:	
Decision of the Deans Council:	

▪ **Responsibilities and implementation:**

Follow-up, review and development:	Strategies and Policies Committee, Sustainability and Ranking Office
Accreditation:	Human Resources and Institutional Development Unit
Application (scope):	Deanships, academic colleges, scientific and administrative centers, administrative units and departments.

▪ **Policy Statement:**

The University is committed to alleviating hunger among students by providing sustainable food support programs that ensure students have access to affordable, healthy food options, contributing to an improved academic experience and enhanced well-being.
--

▪ **Policy objectives (desired outcomes):**

1.	Provide sustainable food programs to meet students' nutritional needs and ensure access to healthy food.
2.	Reduce the percentage of students experiencing food insecurity on campus.
3.	Increase students' awareness of nutritional health and encourage them to adopt healthy and sustainable eating practices.

▪ **Related procedures:**

1.	Sustainable Food Provision Procedure
----	--------------------------------------

▪ **Key Performance Indicators (KPIs):**

1.	Number of Students Benefiting from Hunger Alleviation Programs
----	--

▪ **Recommendations of the last review:**

1.	Regularly assess students' nutritional needs to ensure the effectiveness and responsiveness of food programs.
2.	Increase awareness of healthy and sustainable food practices by organizing awareness campaigns and workshops.
3.	Collaborate with local partners to provide subsidized or free food options for students in need.

النسخة العربية

اسم السياسة	سياسة مكافحة الجوع بين الطلبة
-------------	-------------------------------

## المعلومات العامة:

الرمز:	PS_08_SDG02_2
تاريخ الإصدار:	
رقم المراجعة، وتاريخها:	
التقييم الدوري:	سنوياً
مستوى السرية:	عام
عدد الصفحات:	2
تاريخ اعتماد السياسة:	
قرار مجلس العمداء:	

## المسؤوليات والتطبيق:

المتابعة والمراجعة والتطوير:	لجنة الاستراتيجيات والسياسات، ومكتب الاستدامة والتصنيفات
الاعتماد:	وحدة الموارد البشرية والتطوير المؤسسي
التطبيق (النطاق):	العمادات، والكليات الأكاديمية، والمراكز العلمية والإدارية، والوحدات والدوائر الإدارية.

## نص السياسة:

تلتزم الجامعة بتخفيف الجوع بين الطلبة من خلال توفير برامج دعم غذائي مستدامة، تضمن وصول الطلبة إلى مصادر غذائية صحية وميسورة التكلفة، وتساعد في تحسين تجربتهم الأكاديمية وتعزيز رفاهيتهم.
--

## أهداف السياسة (النتائج المرجوة):

١.	تقديم برامج غذائية مستدامة لتلبية احتياجات الطلبة الغذائية وضمان وصولهم إلى غذاء صحي.
٢.	تقليل نسبة الطلبة الذين يعانون من انعدام الأمن الغذائي في الحرم الجامعي.
٣.	تعزيز الوعي الغذائي بين الطلبة وتشجيعهم على تبني ممارسات غذائية صحية ومستدامة.

## الإجراءات المرتبطة:

١.	إجراء توفير الغذاء المستدام
----	-----------------------------

## مؤشرات الأداء:

١.	عدد الطلاب المستفيدين من برامج تخفيف الجوع
----	--

## توصيات آخر مراجعة:

١.	تقييم احتياجات الطلبة الغذائية بشكل دوري لضمان كفاءة واستجابة البرامج الغذائية.
٢.	زيادة الوعي بأهمية الغذاء الصحي والمستدام من خلال تنظيم حملات توعوية وورش عمل.
٣.	التعاون مع الشركاء المحليين لتوفير خيارات غذائية مدعومة أو مجانية للطلبة الأكثر حاجة.